

TRM 訓練建議閱讀文章清冊

序號	作者	篇名
1	陳志金、王嘉地、郭雅薇、黃首詠、黃建中、姚惠貞、江惠英、陳德人、林宏榮	醫療團隊資源管理課程中文化初探
2	吳宛庭、王拔群、侯紹敏、吳永隆、張思恆、康春梅、林志明、黃清水	醫療機構推動團隊資源管理現況與建議
3	洪欣蚊、蕭宇伶、楊政蓉、嚴元鴻、劉中賢	導入醫療團隊資源管理(TRM)對提升醫療品質效應初探—以某區域醫院住院病患滿意度為例
4	Heidi B. King, James Battles, David P. Baker, Alexander Alonso, Eduardo Salas, John Webster, Lauren Toomey, Mary Salisbury	TeamSTEPPS™ Team Strategies and Tools to Enhance Performance and Patient Safety
5	Stephen M. Powell	Creating a Systems Approach to Patient Safety Through Better Teamwork
6	Stephen M. Powell	TeamSTEPPS™- Strategies and Tools to Enhance Performance and Patient Safety:A Collaborative Initiative for Improving Communication and Teamwork in Healthcare
7	David M. Musson, Robert L. Helmreich	Team Training and Resource Management in Health Care: Current Issues and Future Directions
8	Mary Holtschneider	Simulation and TeamSTEPPS: A New Approach to Mastering Teamwork Skills
9	David M. Gaba, Steven K. Howard, Kevin J. Fish, Brian E. Smith, Yasser A. Sowb	Simulation-based training in anesthesia crisis resource management (ACRM) A decade of experience
10	David P. Baker, Sigrid Gustafson, J. Mathew Beaubien, Eduardo Salas, Paul Barach	Medical Team Training Programs in Health Care
11.	Healthcare Team Training	Case Study 1- CHP and HIT
12.	Healthcare Team Training	Case Study 2- Duke University Health System(DUHS) and HIT
13.	Healthcare Team Training	Case Study 3- Providence Hood River and HIT
14.	Healthcare Team Training	Case Study 4- Loyola University Medical Center
15.	Healthcare Team Training	Case Study 5- Piedmont Fayette Hospital